
BRM-III.0012.7.14.2021
Protokół nr 41/VIII/2021

posiedzenia Komisji Kultury i Ochrony Zabytków
z dnia 15 grudnia 2021 roku

I Obrady prowadziła wiceprzewodnicząca Komisji Magdalena Kamińska.

II W  posiedzeniu  uczestniczyło  dziewięcioro  członków  Komisji,  co  stanowi  quorum
niezbędne  do  opiniowania  spraw  przewidzianych  w  porządku  posiedzenia  (lista
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu).

III W posiedzeniu uczestniczyli również zaproszeni goście.

IV Porządek posiedzenia:

1. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2022 rok (druk nr
1258-1)  wraz  z  autopoprawką  (druk  nr  1258-2),  po  uprzednim  zapoznaniu  się
z uchwałami RIO w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok i opinii
o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej
Rady Miasta Lublin na 2022 rok.

2. Projekt  uchwały  w sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta  Lublin  (druk  nr
1259-1)  wraz  z  autopoprawką  (druk  nr  1259-2),  po  uprzednim  zapoznaniu  się  z
uchwałą  RIO  w  sprawie  opinii  o  projekcie  uchwały  RML  w  sprawie  wieloletniej
prognozy finansowej. 

3. Projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały  budżetowej  Miasta  Lublin  na 2021 rok
(druk nr 1291-1). 

4. Projekt uchwały, zmieniającej uchwałę nr 762/XXIV/2020 Rady Miasta Lublin z dnia 17
grudnia  2020  r.  w  sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta  Lublin  (druk  nr
1292-1).

5. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2022 rok. 
6. Sprawy wniesione.
7.

Wiceprzewodnicząca Komisji Magdalena Kamińska otworzyła obrady, przywitała
radnych oraz gości i przedstawiła porządek posiedzenia, który Komisja zaakceptowała.

Ad.1.  Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej  Miasta Lublin  na 2022 rok
(druk nr 1258-1) wraz z autopoprawką (druk nr 1258-2), po uprzednim zapoznaniu się
z uchwałami  RIO w sprawie  opinii  o  projekcie  uchwały  budżetowej  na  2022  rok
i opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały
budżetowej Rady Miasta Lublin na 2022 rok.

Wobec braku pytań i uwag wiceprzewodnicząca Komisji poddała projekt uchwały pod
głosowanie.
Stanowisko Komisji:
Komisja pozytywnie opiniuje ww. projekt uchwały (w głosowaniu: „za” 7 głosów, „przeciw”
0 głosów, „wstrzymujący się” 2 głosy).

Ad.2.  Projekt  uchwały  w sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta  Lublin
(druk nr 1259-1) wraz z autopoprawką (druk nr 1259-2), po uprzednim zapoznaniu się
z uchwałą  RIO w sprawie opinii  o projekcie uchwały  RML w sprawie wieloletniej
prognozy finansowej.

Wobec braku pytań i uwag wiceprzewodnicząca Komisji poddała projekt uchwały pod
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głosowanie.
Stanowisko Komisji:
Komisja pozytywnie opiniuje ww. projekt uchwały (w głosowaniu: „za” 7 głosów, „przeciw”
0 głosów, „wstrzymujący się” 2 głosy). 

Ad.3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2021
rok (druk nr 1291-1) z autopoprawką (druk nr 1291-2).

Wobec braku pytań i uwag wiceprzewodnicząca Komisji poddała projekt uchwały pod
głosowanie.
Stanowisko Komisji:
Komisja pozytywnie opiniuje ww. projekt uchwały (w głosowaniu: „za” 7 głosów, „przeciw”
0 głosów, „wstrzymujący się” 2 głosy).

Ad.4. Projekt uchwały, zmieniającej uchwałę nr 762/XXIV/2020 Rady Miasta Lublin
z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Lublin
(druk nr 1292-1) z autopoprawką (druk nr 1292-2).

Wobec braku pytań i uwag wiceprzewodnicząca Komisji poddała projekt uchwały pod
głosowanie.
Stanowisko Komisji:
Komisja pozytywnie opiniuje ww. projekt uchwały (w głosowaniu: „za” 7 głosów, „przeciw”
0 głosów, „wstrzymujący się” 2 głosy). 

Ad.5. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2022 rok.
Wobec braku wniosków i  uwag wiceprzewodnicząca Komisji  poddała projekt planu

pracy pod głosowanie.
Stanowisko Komisji:
Komisja przyjęła plan pracy na 2022 rok (w głosowaniu: „za” 9 głosów, „przeciw” 0 głosów,
„wstrzymujący się” 0 głosów).

Ad.6. Sprawy wniesione.
Wiceprzewodnicząca  Magdalena  Kamińska poinformowała,  że  do  Komisji  nie

wpłynęły sprawy wymagające rozpatrzenia.
Radna  Jadwiga  Mach poprosiła  o  zwrócenie  się  do  Miejskiego  Konserwatora

Zabytków z wnioskiem o przygotowanie informacji jak zostały rozdysponowane środki na
konserwację  zabytków  w  mijającym  roku,  jakie  wykonano  zadania  oraz  jak  są
zaawansowane prace nad regulaminem przyznawania dotacji.

Na tym posiedzenie zakończono. Posiedzenie trwało od godziny 18:00 do godziny 
18:20.

                                                                                                    Obrady prowadziła:

            Protokółował:                                                           Wiceprzewodnicząca Komisji

 

      /-/ Mariusz Niewczas                                                        /-/ Magdalena Kamińska

2


